

Date: August 28th, 2025

Link Discussion Session – H1 – 2025

التاريخ: 28 أغسطس 2025

رابط جلسة المناقشة – للنصف الأول من العام 2025

Global Financial Investments Holdings Company S.A.O.G would like to inform the investors and financial analysts the Discussion Session was held on Thursday, 28th of August 2025 at 3:00 PM, which presented the unaudited financial results for the period ended 30 June 2025 and disclosed on MSX website on 14th August 2025.

The session has been recorded and uploaded to the company's website which can be accessed through the link:

تود الشركة الدولية للاستثمارات المالية القابضة ش.م.ع.ع إفادة المستثمرين والمحللين الماليين الى أن الجلسة النقاشية التي تم عقدها يوم الخميس الموافق 28 أغسطس 2025 في تمام الساعة 3:00 مساءً، وقد تم عرض النتائج المالية غير المدققة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2025 والتي تم الإفصاح عنها على موقع بورصة مسقط بتاريخ 14 أغسطس 2025.

وقد تم تسجيل الجلسة ورفعها في الموقع الإلكتروني للشركة، والذي يمكنكم الولوج إليه عبر الرابط التالي:

https://gfioman.com/wp/im/Interactive_Meeting_2025_Q1.mp4

For more information, please contact:

Mr. Arafat Salim Ibrahim Al-Arafati

Email: arafat.alarafati@gfioman.com

Tel: 24822704

لمزيد من المعلومات، الرجاء التواصل على:
الفاضل/ عرفات سالم إبراهيم العرفاتي

الإيميل: arafat.alarafati@gfioman.com

رقم الهاتف: 24822704

Hussam Hisham Bostami
Acting CEO

٢١٥٦٦

حسام هشام البسطامي
الرئيس التنفيذي/ بالإنابة